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HALLITUKSEN KOKOUS 
 
Aika: keskiviikko 30.10.2019 klo 16.15 
 

Paikka: AgD213.1, Agora 

Osallistujat: 

Hallituksen jäsenet: Nelli Nora, Tuuli Kervinen, Oona Tenkanen, Emma Lautala, 

Noora Koskela, Venla Isomäki, Veera Rahikainen, Ronja Vauhkonen, Viivi Kaikkonen, 

Roosa Jukola, Suvi Heikkinen (saapui kohdassa 8) 

 

Toimihenkilöt: Iida Leskinen, Miisa Kärnä, Laura Metsävirta (poistui kohdassa 16, 

Janne Toivonen, Marko Peltonen (poistui kohdassa 13), Tuomas Raatikainen (saapui 

kohdassa 8.2) 

 

 

1. Kokouksen avaus 

Avattiin kokous kello 16.18. 

 

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 
Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 
 

3. Pöytäkirjantarkastajien ja ääntenlaskijoiden valinta 
Valittiin pöytäkirjantarkastajiksi ja ääntenlaskijoiksi Tuuli Kervinen ja Iida Leskinen. 
 

4. Edellisten kokousten pöytäkirjojen tarkistaminen 
Laitettiin tarkistettavat 3.5. hallituksen kokouksen, 3.5. yhdistyksen kokouksen ja 25.9. 
hallituksen kokouksen pöytäkirjat kiertämään ja päätettiin palata kohtaan myöhemmin. 
Palattiin kohdan 19 jälkeen. 
Tarkistettaviin pöytäkirjoihin oli merkitty eri tavoilla kulukorvauksien saajien nimiä. 
Keskusteltiin siitä tulisiko pöytäkirjoihin merkitä kulukorvauksen saajan etu- ja sukunimi, 
pelkkä etunimi vai pelkkä korvauksen summa.  
Päätettiin jättää pöytäkirjat tarkistamatta ja palata pöytäkirjoihin myöhemmin, kun oikea tapa 
ilmoittaa kulukorvauksien saaja on selvitetty.  
Tarkistettavassa 25.9. hallituksen kokouksen pöytäkirjassa oli myös virhe roll-upin kuluista, 
Fokuksen maksettavaksi jää 52,10e eikä 42,10e. Sihteeri korjaa oikean summan pöytäkirjaan. 
 

5. Esityslistan hyväksyminen kokouksen työjärjestykseksi 
Hyväksyttiin esityslista kokouksen työjärjestykseksi sellaisenaan. 
 

6. Jäsenasiat 
Hyväksyttiin 5 uutta jäsentä.  
 

7. Ilmoitusasiat 
- JYY:n edustajistovaalien ennakkoäänestys alkaa huomenna – mainostetaan. 



Fokus ry                                                                                                                                             11/2019 

- Tilavarausjärjestelmä KOVS on nyt käytössä.  
- OHO! Symposium opiskelijoiden hyvinvoinnin edistämiseksi on 14.-15.11. – halukkaat voivat 

osallistua mukaan. 
- Hyvä Opettaja -kilpailu loppuu huomenna. 

 
8. Talous 
8.1.Yhdistyksen taloudellinen tilanne 
- Tilillä on varoja 4462,51e. 
- Käteisvaroja on paljon ja ne tulisi tilittää mahdollisimman pian. 
- Haalarisponsoroinnit eivät ole vielä tullut ja vujulaskuja vielä maksamatta. 
- Myös Fuksisitsien, Legendasitsien ja Fuksitsembaloiden tulot selvittämättä.  
- Lankaa ei ole vielä laskutettu Guilty pleasures -sitsien lattialaskusta.  

 
8.2.Tavarahankinnat 
- Laulukirjat:  

Jyväskylän Yliopistopaino on antanut tarjouksen laulukirjojen painatuksesta:  
100kpl maksaa 511,82e verollisena ja siitä eteenpäin 50kpl lisää 128,40e.  
2016 vuoden laulukirjojen teettämisessä mukana olleelta Joonakselta on saatu 
laulukirjapohjat tilausta varten. 
Keskusteltiin alustavasti, että noin 200 euron sponsorointi on sopiva summa logoa vastaan. 

- Roll-up: 
Nelli on hoitanut tilausta. 
Tilataan uusi roll-up eri paikasta kuin oli aiemmin tarkoitus, maksaa 5e enemmän.  

8.3.Kulukorvaukset 
Myönnettiin seuraavat kulukorvaukset: 

- 16,14e kokouseväiden hankinnasta Emma Lautalalle 
- 7,95e avajaismessujen tarjottavista Miisa Kärnälle 

 
9. Yritysyhteistyö 
- Yhteistyö Polkupyörätorin kanssa alkaa marraskuussa seuraavin alennuksin: -10% alennus 

huolloista sekä 15% alennus erillistöistä. 
- Haalareiden on tarkoitus saapua 8.11. 
- Yhteistyö Tiitus ry:n kanssa vielä auki. 

 
10. Ympäristö ja kehitysyhteistyö 
- Dokumentti-ilta Magna Cartan ja Parkun kanssa tulossa 11.11.  
- Fokus on ilmoittautunut ympäristökilpailuun 
- College-paitojen tilaus: 

Keskusteltiin college-paitojen tilaus vaihtoehdoista:  
Collegen hinnaksi Multipainolla jäisi alle 30e + painatusmaksu 1e. Multipainossa on saatavilla 
runsaasti kokoa ja jonkin verran värivaihtoehtoja. Viime vuonna tilatut college-paidat 
maksoivat noin 35e, mutta olivat huomattavasti parempaa laatua kuin Multipainon. 
Keskusteltiin viime vuoden tilauspaikan ja Multipainon hinta- ja laatueroista ja siitä 
kannattaako college-paita tilausta tehdä enää tämän vuoden puolella. Jäsenistölle on tulossa 
muita kalliita tapahtumia marras- ja joulukuussa ja paitojen tilaaminen menisi pitkälle. 
Päätettiin jättää college-paitojen tilaaminen seuraavalle hallitukselle, mutta jatkaa taustatyötä 
painatusfirmojen kilpailuttamisesta.  
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- 5895 metriä kehitystä hyväntekeväisyyskampanja: 
Fokukselle on jätetty luonnon haalarimerkistä ja keskusteltiin hyväntekeväisyysmerkin 
tilaamisesta ja myymisestä. Hyväntekeväisyysmerkeille voisi olla kysyntää, mutta tämän 
vuoden puolella ei enää paljoa mahdollisuuksia myyntitilaisuuksiin. Esille tuli idea Kilimanjaro -
sitsien pitämisestä: hyväntekeväisyyskampanjaan osallistumisen ohessa voisi järjestää teeman 
ympärille sitsit ja hyväntekeväisyyshaalarimerkki voisi sisältyä lipun hintaa. Päätettiin, että ei 
tilata hyväntekeväisyysmerkkejä, sillä sitä ei ehdittäisi enää kunnolla myymään. Seuraava 
hallitus voi päättää ensi vuoden puolella lähtemisestä mukaan. 

 

11. Kansainvälisyys 
- Fokus oli pitämässä KV-fuksiaisten rastia. 
- 10.10. järjestettiin englanninkieliset Guilty Pleasures -sitsit Langan kanssa – vaihtarit olivat 

tykänneet tapahtumasta.  
- 16.9. järjestettiin YFI-hangout.  
 

12. Tiedotus ja viestintä 
- Yhdenvertaisuussuunnitelma on nettisivuilla. 
- Instagramissa pidetyt hallituslaisten ja työelämässä olevien fokuslaisten My Dayt ovat nyt 

pidetty.  
- Syyskokouksen markkinointiin käytettiin 5e. 
- Muistutettiin, että kaikista tapahtumista tulee muistaa ilmoittaa sähköpostilistalle.  

 
13. Liikunta 
- 8.10. järjestettiin laavuretki Laajikseen. 
- Syksyn liikuntavuorot ovat olleet täynnä. Seuraavan liikuntavastaavan olisi hyvä pyrkiä 

saamaan 2 liikuntavuoroa yhden sijaan.  
- Lätkässä Fokukseen -tapahtumaan on myyty 36 lippua. Fokukselle on varattu 40 lippua, mutta 

niitä on mahdollista saada lisää. 
 

14. Kulttuuri 
- Takapenkki -teatteriesitys perjantaina - 20 ihmistä tulossa.  

 

15. 3miot 
- Vuoden viimeiset 3miot ovat 21.11. 
- Uusi 3miot baari on London. 
- Kaikki Fokuksen liput myytiin loppuun viime 3mioilla. 
- Ennen tammikuun 3mioita on tarkoitus järjestää Talentian sossusitsit.  

 
16. Tapahtumat 
16.1.Menneet tapahtumat 
- Guilty pleasures sitsit Langan kanssa 
- Ainejärjestöahdistuskaljat 
- Etkot Tilialla – paikalla oli noin 35 henkilöä 
- Mielenterveyspäivän seminaariin osallistuminen 
- Tutkimustori - Jenna Reunanen lähetti kiitokset, tapahtuma oli onnistunut 

 
16.2.Tulevat tapahtumat 
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- Halloweensitsit Tilialla 
- Fokuksen & Talentian pikkujoulut 
- Ahdistusbingo 
- Vujusitsit 
- YFI-risteily: 

Kaikki paikat menivät. Lisäpaikkojen hankkimista on pohdittu. Keskusteltiin, että ei kuitenkaan 
tarpeellista, sillä haalarimerkkejä on vain sadalle ja peruutuksia tulee aina.  

- Fokuksen ja SYY-Jyväskylän alumni-ilta:  
Puhujia ei ole saatu riittävästi illan järjestämiseksi. Tapahtuman toteutuminen on vielä auki. 
Ajankohtaa voitaisiin siirtää tai pitää esimerkiksi enemmän harjoittelupainotteinen 
työelämäilta. Palataan asiaan myöhemmin. 

- 21.11. Etiketti-ilta: Eetu Heiska pitää etikettikoulutuksen ja tapahtumasta ei koidu Fokukselle 
kustannuksia, JYY maksaa.  

- JENin ja Fokuksen yhteinen ekskursio:  
Sera Heikkilä Eurooppanuorista oli lähestynyt Fokusta yhteistyöekskursion tiimoilta. 
Eurooppanuorilla on syksyn hankerahoitusta vielä käyttämättä, jota voisi kanavoida yhteisen 
ekskursion järjestämiseen. Keskusteltiin mukaan lähtemisestä, mutta todettiin että enää 
tämän vuoden puolella ei ole mahdollista lähteä mukaan. Loppusyksy on jo täynnä tapahtumia 
ja järjestämisessä tulisi kiire. JEN voi kuitenkin ottaa yhteyttä seuraavaan hallitukseen, mikäli 
yhteinen ekskursio olisi mahdollista järjestä myöhemmin. 

- Vujut: 
Oona ehdotti, että käytetään YKA:n avustuksesta 200e vuosijuhliin. Kannatettiin ehdotusta ja 
päätettiin käyttää 200e.  
Talentia sponsoroi vuosijuhlia ja laitos on mahdollisesti valmis maksamaan jonkun tietyn kulun. 
Vujuille tulossa 120 osallistujaa.  
 
Aloitettiin kokoustauko klo 17.50, jatkettiin 18.00. 
 
Palattiin takaisin kohtaan kohdan 19 jälkeen. 
Keskusteltiin siitä tulisiko vuosijuhlille tilata haalarimerkki. Alun perin vujutiimi oli ajatellut, 
että merkkiä ei tilata, eikä siihen ole budjetoitu. Asiasta oli tullut kyselyä, joten merkin 
tilaamista harkittiin uudelleen. Anniina toi viestitse ilmi, että on valmis toteuttamaan merkin 
suunnittelun ja tilauksen, mikäli päätetään tilata – muu vujutiimi ei kannattanut merkin 
tilaamista. Vuosijuhlien budjetissa on hieman pelivaraa, mutta merkin tilaaminen vaikuttaisi 
silliksen tarjoiluihin. Merkkejä pitäisi tilata 150kpl, joten merkkejä tulisi jäämään ylimääräisiä. 
Vujumerkki olisi hieno muisto ja samalla vujumerkki on koko menneen vuoden merkki. 
Merkkiin saataisiin myös näkyvillä se, että Fokus on jo 45 vuotta. Vujumerkki voitaisiin tilata 
samalla, kun tilataan haalarimerkkikilpailun voittomerkki. Suoritettiin suljettu lippuäänestys 
siitä tulisiko vujumerkki tilata vai ei. Ääniä annettiin 11 ja ne jakautuivat seuraavasti: ei 
(haalarimerkille) 7 ääntä ja kyllä (haalarimerkille) 4 ääntä.  
Päätettiin, että ei tilata haalarimerkkiä vujuille. 
 

17. Sosiaalipolitiikka 
- 16.11. järjestetään Fokuksen brunssi Localissa.  

Keskusteltiin brunssin maksamisesta. Brunssin normaalihinta on 15,90e, mutta hinta jäsenille 
on 13,90e. Sosiaalipolitiikan budjettia on reilusti jäljellä, joten jäsenalennuksen lisäksi Fokus 
voisi maksaa esim. 2e osallistujien brunssihinnasta. Ehdotettiin, että osallistujat maksavat 
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paikan päällä summan 11,90e ja Local laskuttaa Fokukselle maksettavaksi jäävän osan. 
Kannatettiin ehdotusta. Päätettiin tehdä myös Googlen -lomake ilmoittautumista varten. 2e 
alennus tarjotaan ensimmäisille 25 osallistujalle.  
 

18. Koulutuspolitiikka 
- YFI:n kopojen kesken on tulossa tapaaminen. 
- YKP:n lyhtyilta järjestettiin ja tapahtuma oli onnistunut. 
- Sosiaalityön ja sosiologian lyhtyillat järjestetään pian. 
- OPS-työskentely on loppusuoralla. 18.9. järjestetään OPS-seminaari, johon kaikki halukkaat 

ovat tervetulleita. 
- 8.11. järjestetään hakijanpäivä.  
- Uusi sosiaalitieteiden lehtoraatti aloittaa vuoden alussa. 
- Sosiologian oppiainevideo on melkein valmis: videosta tuli hieno ja se julkaistaan pian. 
- Toukokuun toisella viikolla Jyväskylän lukiot järjestävät opiskelijoille mahdollisuuden tutustua 

yliopisto-opiskeluun viikon ajan. Myös YFI-laitosta on kysytty mukaan. Kysyttiin olisiko 
kiinnostuneita, jotka haluaisivat mahdollisesti luennoida lukiolaisille. Tuomas ja Janne olivat 
kiinnostuneita. 

 

19. META 
Puheeksi tuli vuosijuhlamerkin tilaaminen ja siirryttiin takaisin kohtaan 16.2.  
Tämän jälkeen keskusteltiin hallituksen viestinnästä. 
Lätkässä Fokukseen tapahtumaan oli tullut negatiivista palautetta hallituslaiselta liittyen 
Fokuksen käyttämään maksupalveluun. Keskusteltiin, että jatkossa huonosta käytännöstä voisi 
reilusti ensin sanoa muille ja keskustella yhdessä hallituksen kesken, ennen julkista kritiikkiä.  
Keskusteltiin myös käytännöstä liittyen siihen, miten epäsopivien ja asiattomien kommenttien 
kanssa toimitaan. 
Sovittiin, että käytetään Facebookissa jatkossa toimintoa siitä, että ylläpitäjän on hyväksyttävä 
kommentit ennen julkaisua. 

 

20. Seuraava kokous 
Seuraava kokous on syyskokous 4.11. 
Päätetään viimeisen hallituksen ajankohta myöhemmin. 
 

21. Kokouksen päättäminen  
Päätettiin kokous kello 18.58. 
 
 
 
 

____________________________  ____________________________ 
Nelli Nora     Emma Lautala 
puheenjohtaja   sihteeri 

 
 
____________________________  ____________________________ 
Tuuli Kervinen    Iida Leskinen  
pöytäkirjantarkastaja   pöytäkirjantarkastaja 


